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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXXI Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 18. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów. Obsługę 

prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

  

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do 

przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad.  

   

W związku z brakiem wniosków formalnych do porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad XXXI. sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  informacji  Komendanta  Miejskiego                   

Państwowej  Straży  Pożarnej  w   Jeleniej   Górze o stanie bezpieczeństwa ochrony 

przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych powiatu w 2020 roku. 

DRUK NR XXXI/1/2021   

4. Przyjęcie informacji Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych   RP   dotycząca   funkcjonowania   jednostek  OSP   na   obszarze   

powiatu  w 2020 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  sprawozdania   z   działalności    Komendanta   

Miejskiego Policji w Jeleniej Górze z  informacją  o  stanie  porządku  i  bezpieczeństwa 

publicznego  na  obszarze  powiatu za 2020 rok. 

DRUK NR XXXI/2/2021  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji   Państwowego    Powiatowego             

Inspektora  Sanitarnego   w   Jeleniej   Górze  o   stanie   bezpieczeństwa    sanitarnego   

na   terenie  powiatu za 2020 rok. 

          DRUK NR XXXI/3/2021  

7. Przyjęcie informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii w Jeleniej Górze o stanie         

bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu za rok 2020. 

DRUK NR XXXI/4/2021   



8. Przyjęcie informacji   Powiatowego   Inspektora   Nadzoru    Budowlanego  w   Jeleniej   

Górze w zakresie bezpieczeństwa obiektów i terenów  znajdujących  się  na  obszarze  

powiatu za 2020 rok. 

DRUK NR XXXI/5/2021  

9. Podjęcie uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Związku Nauczycielstwa 

Polskiego dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

w   sprawie   zamiaru   likwidacji  Domu  Wczasów  Dziecięcych  i  Promocji   Zdrowia  

w Szklarskiej Porębie. 

DRUK NR XXXI/6/2021  

10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji        

Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

           DRUK NR XXXI/7/2021  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w powiecie 

karkonoskim za 2020 r. 

DRUK NR XXXI/8/2021 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Kompleksowej     

koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door na terenie powiatu                    

karkonoskiego”. 

DRUK NR XXXI/9/2021  

13. Podjęcie  uchwały w sprawie pomniejszenia opłaty rocznej z  tytułu  użytkowania         

wieczystego. 

DRUK NR XXXI/10/2021  

14. Podjęcie  uchwały w  sprawie  zmian   budżecie powiatu  karkonoskiego  na  2021  rok. 

DRUK NR XXXI/11/2021    

15. Zatwierdzenie     protokołu  z   XXIX i  XXX  Sesji   Rady   Powiatu   Karkonoskiego. 

16. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

17. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych.  

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia  informacji      

Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w   Jeleniej   Górze o stanie                  

bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych powiatu w 2020 

roku. 

 

Komendant Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Jeleniej Górze – Radosław Fijołek                

w formie prezentacji multimedialnej przedstawił informację objętą projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 



Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta podziękował komendantowi za zaangażowanie              

w pracy oraz edukację na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców powiatu karkonoskiego. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski w imieniu Zarządu Powiatu Karkonoskiego 

podziękował komendantowi za służbę w trudnym okresie związanym z pandemią oraz złożył 

życzenia z okazji zbliżającego się „Dnia Strażaka”. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                 

Karkonoskiego  Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia  informacji  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej             

w   Jeleniej   Górze o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych powiatu w 2020 roku. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta pogratulował wyniku 

głosowania i podziękował za pracę na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców powiatu, a także 

złożył życzenia z okazji „Dnia Strażaka”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia informacji Prezesa Zarządu Oddziału              

Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych   RP   dotycząca   funkcjonowania   

jednostek  OSP   na   obszarze   powiatu  w 2020 roku. 

 

Prezes Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych  w   Jeleniej 

Górze – Waldemar Wojtaś omówił zadania Ochotniczych Straży Pożarnych (OSP) oraz            

poinformował o nowych zadaniach w związku z sytuacją związaną z pandemią koronawirusa. 

Ponadto dodał, że: 

- na potrzeby OSP zakupione zostały 2 samochody, 

- w czerwcu 2020 r. na potrzeby OSP w Piechowicach przekazany został samochód do walki        

z pandemią Covid-19, 

- ze środków rządowych doposażono OSP  w niezbędny sprzęt w ramach programu „Mały 

Strażak”, co przyczyniło się do podniesienia jakości sprzętu jednostek OSP na terenie powiatu, 



- w roku 2021 obchodzona będzie setna rocznica utworzenia Ochotniczej Straży Pożarnej na 

terenie kraju. Uroczystość ta przypada na miesiąc wrzesień. Zachęcił, aby Zarząd Powiatu wziął 

udział w tych uroczystościach. 

- poinformował o zamiarze odnowienia historycznego sztandaru OSP. Zwrócił się do władz 

powiatu o wsparcie finansowe w tym zakresie, 

- prezydium OSP wyraża gotowość ściślejszej współpracy z Zarządem Powiatu oraz w pracach 

Komisji Spraw Społecznych.   

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionej informacji: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja pozytywnie przyjęła informację Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych   RP   dotycząca   funkcjonowania   jednostek  OSP   na            

obszarze   powiatu  w 2020 roku i podziękował za służbę na rzecz mieszkańców powiatu oraz 

za wkład pracy na rzecz edukacji. Zaapelował do radnych o wsparcie na rzecz odnowienia         

historycznego sztandaru OSP. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował Prezesowi za służbę na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców 

powiatu oraz za inicjatywę współpracy z powiatem. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podziękował Prezesowi za pracę na rzecz 

bezpieczeństwa mieszkańców powiatu oraz za wsparcie Państwowej Straży Pożarnej. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poinformował, że rada wysłuchała           

informacji Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych   

RP   dotyczącej   funkcjonowania   jednostek  OSP   na   obszarze   powiatu  w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia  sprawozdania   

z   działalności    Komendanta   Miejskiego Policji w Jeleniej Górze z  informacją o stanie  

porządku  i  bezpieczeństwa publicznego  na  obszarze  powiatu za 2020 rok.  

 

Komendant Miejskiej Policji w Jeleniej Górze – Leszek Zagórski przedstawił sprawozdanie 

objęte projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 



Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta podziękował za szczegółowe sprawozdanie oraz za 

pracę na rzecz bezpieczeństwa dla mieszkańców powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podziękował Komendantowi za służbę w 2020 r. 

na rzecz bezpieczeństwa dla mieszkańców powiatu oraz przebywającym na naszym terenie 

turystów. 

 

Radny Maciej Gałęski podziękował za zaangażowanie w działania edukacyjne na rzecz 

bezpieczeństwa publicznego. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                  

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  przyjęcia  sprawozdania   z   działalności    Komendanta   Miejskiego Policji                  

w Jeleniej Górze z  informacją o stanie  porządku  i  bezpieczeństwa publicznego  na  obszarze  

powiatu za 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego pogratulował wyniku głosowania i  zamknął       

pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6.  

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia informacji         

Państwowego Powiatowego Inspektora  Sanitarnego   w   Jeleniej   Górze  o   stanie                          

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie  powiatu za 2020 rok. 

 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Jeleniej Górze – Ewa Czyżewska przedstawiła 

informację objętą projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta podziękował za pracę w trudnym okresie objętym 

pandemią. Podkreślił wagę działalności instytucji powołanej do ochrony bezpieczeństwa 

sanitarnego. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 



- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podziękował za ciężką pracę w trudnym okresie 

związanym z pandemią oraz za wzorową współpracę z powiatem. Podziękował również 

Dyrektorowi Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych Edycie Kluczyńskiej za 

koordynację działań na rzecz bezpieczeństwa sanitarnego. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora  Sanitarnego                     

w   Jeleniej   Górze  o   stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie  powiatu za 2020 rok. 

       

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego pogratulował wyniku głosowania i podziękował 

za pracę na rzecz bezpieczeństwa sanitarnego mieszkańców powiatu, a następnie zamknął         

pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia informacji Powiatowego Lekarza Weterynarii 

w Jeleniej Górze o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu za rok 2020. 

 

Zastępca Powiatowego Lekarza Weterynarii – Wiktor Wysoczański przedstawił informację          

o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionej informacji: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja pozytywnie przyjęła przedstawioną informację, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja pozytywnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 



W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego       

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję, podziękował za przedstawioną informację o stanie          

bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie powiatu za rok 2020 oraz  zamknął pkt 7. porządku 

obrad.   

Informację stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego przyjęcia informacji Powiatowego Inspektora               

Nadzoru Budowlanego  w Jeleniej   Górze w zakresie bezpieczeństwa obiektów i terenów       

znajdujących  się  na  obszarze  powiatu za 2020 rok. 

 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Jeleniej Górze – Jacek Radwan przedstawił 

informację w zakresie bezpieczeństwa obiektów i terenów znajdujących  się  na  obszarze          

powiatu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

przedstawionej informacji: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja pozytywnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego       

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję, podziękował za przedstawioną informację w zakresie       

bezpieczeństwa obiektów i terenów znajdujących  się  na  obszarze powiatu za 2020 rok oraz  

zamknął pkt 8. porządku obrad.   

Informację stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie odrzucenia w całości        

stanowiska Związku Nauczycielstwa Polskiego dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały 

Rady Powiatu Jeleniogórskiego w sprawie   zamiaru   likwidacji  Domu  Wczasów                   

Dziecięcych  i  Promocji   Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 



Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę na niewyczerpujące uzasadnienie do przedmiotowego 

projektu uchwały, bowiem zdaniem radnego brak w nim przedstawienia stanowiska Związku 

Nauczycielstwa Polskiego. Dodał, że decyzja o likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych                  

i Promocji Zdrowia (DWD i PZ) w Szklarskiej Porębie jest przedwczesna, gdyż obecnie               

w okresie postpandemicznym taki ośrodek byłby dobrym miejscem, gdzie dzieci w wieku 

szkolnym mogłyby przechodzić swoistą rekonwalescencję poprzez długotrwałe pobyty w tym 

ośrodku połączone z nauką. Zaproponował, aby decyzję związaną z likwidacją DWD i PZ 

odłożyć do przyszłego roku.  

 

Radny Julian Lachowicz zwrócił uwagę, że w DWD i PZ zatrudnionych jest również                    

10 pracowników administracyjnych i do chwili obecnej tylko jeden pracownik administracyjny 

otrzymał propozycję dalszej pracy. Wśród tych pracowników są osoby w wieku 

przedemerytalnym i w związku z tym prosi Zarząd Powiatu o umożliwienie dalszego 

zatrudnienia tych pracowników w strukturze jednostek powiatowych. 

 

Radna Anna Zębik poinformowała, że na Komisji Spraw Społecznych wyraziła swój sprzeciw 

wobec omawianego projektu uchwały. Poinformowała, że będzie głosowała za odrzuceniem 

przedmiotowej uchwały, jak również w sprawie uchwały o likwidacji  Domu Wczasów 

Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski zwrócił uwagę, że Związek Nauczycielstwa 

Polskiego wydając negatywną opinię w sprawie zamiaru likwidacji DWD i PZ nie odniósł się 

do faktu, iż Zarząd Powiatu zapewnił zatrudnienie dla kadry DWD i PZ oraz poinformował, że 

Zarząd zobowiązał się również pokryć koszty ewentualnego przekwalifikowania  

zatrudnionych w tym ośrodku nauczycieli. Dodał, że pracownicy administracyjni również będą 

mieli możliwość zatrudnienia w strukturach powiatu karkonoskiego. Nawiązując do 

wypowiedzi radnego Mirosława Góreckiego stwierdził, że DWD i PZ jest przede wszystkim 

placówką oświatową, a nie rehabilitacyjną, a zatem w świetle obowiązujących przepisów nie 

można wykorzystać tej jednostki na cele inne niż oświatowe. Dodał, że na terenie kraju 

funkcjonuje kilkanaście podobnych ośrodków o podobnej strukturze. Również te ośrodki 

borykają się z podobnymi problemami i także rozważają podjęcie decyzji o likwidacji tych 

placówek. Podkreślił, że w chwili obecnej mamy do czynienia z dwoma stanami faktycznymi. 

Z jednej strony utrzymujemy  DWD i PZ, który nie wypełnia swoich celów statutowych, tym 

samym utrzymujemy puste obiekty i kadrę dydaktyczną i administracyjną. Od roku 2015 

rokrocznie spada zainteresowanie wyjazdami dzieci do DWD i PZ na terenie całego kraju. Na 

tego rodzaju „turnusy” nie kierują nauczyciele, jak i sami rodzice nie są zainteresowani 

wysyłaniem swoich dzieci na tego rodzaju zajęcia. Dodał, że należy zauważyć, że obecnie 

odmienna jest podstawa programowa w szkołach w porównaniu do lat ubiegłych, kiedy 

powstawały Domy Wczasów Dziecięcych w Polsce. Po likwidacji DWD i PZ środki finansowe 

będą wykorzystane na utworzenie trzech 14-osobowych Domów Dziecka, gdyż brakuje miejsc 

w tego rodzaju placówkach dla dzieci, które decyzją sądu są odbierane od rodzin . Obecny brak 

miejsc w Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie skutkuje koniecznością umieszczania dzieci w 

innych Domach Dziecka, które znajdują się poza powiatem karkonoskim i to często w bardzo 



odległych od naszego powiatu ośrodkach. Obecnie 17 wychowanków z terenu powiatu 

karkonoskiego znajduje się w Domach Dziecka poza naszym powiatem.   

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                  

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie    odrzucenia w całości stanowiska Związku Nauczycielstwa Polskiego dotyczącego 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Jeleniogórskiego w sprawie zamiaru                     

likwidacji  Domu  Wczasów Dziecięcych  i  Promocji   Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    6 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie likwidacji Domu        

Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej poinformował      

o negatywnym stanowisku w sprawie likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji 

Zdrowia (DWD i PZ) w Szklarskiej Porębie. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że nie rozumie stanowiska opozycji 

wobec dramatycznej sytuacji dzieci, które muszą być umieszczane w Domach Dziecka poza 

powiatem karkonoskim z uwagi na brak miejsc w powiatowych Domach Dziecka. Zachowanie 

Domu  Wczasów Dziecięcych  i  Promocji   Zdrowia w Szklarskiej Porębie w niezmienionym 

kształcie byłoby wyrazem nieracjonalnego gospodarowania środkami publicznymi, gdyż co 

miesiąc Powiat Karkonoski przekazuje ok. 200.000,00 zł na utrzymanie  DWD i PZ. Dodał, że 

półtora roku placówka ta stoi pusta i nadal brak zainteresowania pobytem dzieci w tego rodzaju 

ośrodku. 



 

Radna Anna Zębik w odniesieniu do wystąpienia Starosty poinformowała, że odstąpienie od 

likwidacji  DWD i PZ byłoby uzasadnione sytuacją postpandemiczną. Zwróciła uwagę, że   

ośrodek ten mógłby odegrać ważną rolę w powrocie dzieci w wieku szkolnym do                      

funkcjonowania w „normalnych warunkach”. 

 

Radny Mirosław Górecki podkreślił, że stanowisko Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 

w sprawie likwidacji DWD i PZ nie jest uwarunkowane przesłankami politycznymi, a jedynie 

względami dobra dzieci. Uważa, że co najmniej jeden z obiektów po DWD i PZ mógłby             

pozostać wykorzystany na dotychczasowe cele. Zaproponował rozważenie takiego                     

rozwiązania. Zdaniem radnego, koszty dostosowania budynków DWD i PZ z pewnością będą 

niższe, niż wspomniana przez Starostę kwota w wysokości ok. 9 milionów złotych. 

 

Wicestarosta Jarosław Kotliński zwrócił uwagę, że czekają nas zmiany przepisów dotyczących 

funkcjonowania Domów Wczasów Dziecięcych po 1 stycznia 2022 r. 

Zmiany te będą dotyczyć zasad funkcjonowania  Domów Wczasów Dziecięcych. Ośrodki te 

będą bowiem zobowiązane do wykonywania przede wszystkim zadań dydaktycznych, a nie jak 

do tej pory było zadań pozadydaktycznych. Inne powiaty np. Powiat Ząbkowicki podejmuje 

obecnie tożsame decyzje i również przystąpił do likwidacji własnego Domu Wczasów          

Dziecięcych. Dodał, że Zarząd dokonał rozeznania na obiektach DWD i PZ i uznał, że brak 

możliwości zaadaptowania części tych obiektów na potrzeby DWD i PZ. Uważa, że decyzja       

o likwidacji DWD i PZ jest decyzją słuszną . Decyzja ta jest decyzją dalekosiężną, gdyż ma na 

celu stworzenie możliwości opieki nad dziećmi odebranymi od  rodzin  w ramach opieki            

instytucjonalnej. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował o obowiązujących przepisach prawa, 

z których wynika, że Dom Dziecka to obiekt przeznaczony na sprawowanie pieczy nad nie 

więcej niż czternastoma wychowankami. Stwierdził, że powiat prowadzi działania                        

wyprzedzające, gdyż może okazać się, że po zmianie przepisów prawa obecnie istniejący Dom 

Dziecka nie będzie mógł funkcjonować w obecnym stanie z uwagi na liczbę wychowanków. 

Wobec powyższego należy się przygotować do zmiany przepisów, z których będzie wynikać, 

że pod jednym dachem budynku nie może być więcej niż czternastu wychowanków. Dodał, że 

brak możliwości na komercyjne wykorzystanie obiektów DWD i PZ, gdyż jednostki samorządu 

terytorialnego nie mogą prowadzić działalności gospodarczej.  

 

Radna Anna Konieczyńska zaznaczyła, że radni powiatowi z Klubu Radnych Platformy        

Obywatelskiej są przede wszystkim samorządowcami i w związku z tym nie kierują się             

przesłankami politycznymi przy podejmowaniu określonych decyzji. Zwróciła się do Zarządu 

Powiatu z pytaniem – jaki jest zamiar wykorzystania drugiego budynku przy   ul. Podchorążych, 

który jest własnością powiatu.  

     

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski wyjaśnił, że budynek przy   ul. Podchorążych jest 

wyznaczony do sprzedaży. Dodał, że ubolewa nad tym, iż w poprzedniej kadencji nie zostały 

przeniesione wszystkie wydziały Starostwa na ul. Podchorążych. Wówczas byłoby łatwiej      

zarządzać zasobami powiatu.  

 

Radna Anna Konieczyńska zwróciła uwagę, czy nie zasadnym byłoby wykorzystać budynek 

przy ul. Podchorążych na potrzeby utworzenia Domu Dziecka. 

 



Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zwrócił uwagę radnej, że       

Starosta już wielokrotnie podkreślał, że w świetle zmieniających się przepisów prawa w Domu 

Dziecka nie będzie mogło przebywać więcej niż czternastu wychowanków, wobec powyższego 

sugestia radnej nie znajduje uzasadnienia. Ponadto zwrócił się do radnych, aby w swoich         

wypowiedziach skupiali się na temacie, który jest przedmiotem danego punktu porządku obrad. 

Podkreślił, że odbyły się również konsultacje z Ministerstwem dotyczące likwidacji Domu  

Wczasów Dziecięcych  i  Promocji   Zdrowia w Szklarskiej Porębie. Problem był bardzo        

szczegółowo analizowany w kontekście znalezienia optymalnego rozwiązania kierując się      

przede wszystkim dobrem dzieci, ale brane było również pod uwagę dobro powiatu. Dodał, że 

osobiście brał udział w tych konsultacjach i zapewnił, że decyzje Zarządu Powiatu są słuszne       

i koncentrują się w zapewnieniu przede wszystkim bezpieczeństwa dzieci. Zaapelował do        

radnych o bardziej merytoryczną dyskusję nad tematami, które są przedmiotem danego punktu 

porządku obrad. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że zgodnie z przyszłymi przepisami 

prawa Dom Dziecka to zasada: jeden dach, jeden Dom Dziecka i nie więcej niż czternastu        

wychowanków. W związku z tym brak możliwości, aby w budynku przy ul. Podchorążych 

utworzyć Dom Dziecka chyba, że w tym całym obiekcie przebywać będzie nie więcej niż   

czternastu wychowanków. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił się do Starosty z pytaniem – jak Zarząd Powiatu zamierza 

wykorzystać obiekty po DWD i PZ, które znajdują się w centrum miasta Szklarska Poręba na 

dużej i atrakcyjnej działce. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd Powiatu będzie                  

rekomendował radzie sprzedaż tych obiektów. 

 

Radna Anna Konieczyńska zwróciła się z pytaniem – jak Zarząd Powiatu zamierza sprzedać te 

obiekty, skoro zamierza wybudować na tym terenie Domy Dziecka. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił się z pytaniem – czy Zarząd zamierza sprzedać obiekty  DWD 

i PZ oraz na jaki cel będą przeznaczone środki ze sprzedaży nieruchomości. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając za zadane pytania poinformował, że 

uzyskane ze sprzedaży obiektów po DWD i PZ środki finansowe zostaną przeznaczone                  

w całości na budowę trzech Domów Dziecka. 

 

Radna Anna Zębik poinformowała, że biorąc pod uwagę argumenty obu stron, ze swojej strony 

mając na uwadze wieloletnie doświadczenie zawodowe związane z wieloma reformami            

systemu oświaty, których doświadczyła stwierdzić może, iż często te szkoły, które nie              

przystąpiły w pierwszej kolejności do zmian systemowych zwykle na tym zyskiwały. Wynikało 

to z faktu, iż wiele zmian wynikających z reform systemu oświaty nie do końca były słuszne     

i trafione. Wobec powyższego apeluje, aby z dystansem podchodzić do planowanych zmian       

w zakresie funkcjonowania Domów Wczasów Dziecięcych. Dodała, że będzie przeciwna 

likwidacji  Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

  

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski zaapelował do radnych o podjęcie przedmiotowej 

uchwały, aby umożliwić budowę trzech nowych Domów Dziecka. Nie likwidując Domu    



Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie powiat nie będzie wstanie 

znaleźć środki finansowe na budowę Domów Dziecka. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych i Promocji Zdrowia w Szklarskiej Porębie. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    6 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 10. porządku 

obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów 

pomocy społecznej w powiecie karkonoskim za 2020 r. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Ewelina Wójcik przedstawiła projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego        

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie         

przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w powiecie karkonoskim za 2020 r. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 



Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 11. porządku 

obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia                       

„Kompleksowej koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door na terenie powiatu 

karkonoskiego”. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie - Ewelina Wójcik przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                                    

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia  „Kompleksowej koncepcji organizacji usług transportowych door-to-door 

na terenie powiatu karkonoskiego”. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 13. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 12. porządku 

obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie pomniejszenia opłaty 

rocznej z  tytułu  użytkowania   wieczystego. 

 

Dyrektor Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami – Aleksandra 

Mucharska przedstawiła projekt uchwały. 

 



Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                                    

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie pomniejszenia opłaty rocznej z  tytułu  użytkowania   wieczystego. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 13. porządku 

obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie 

powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 



 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 14. porządku obrad. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXIX i XXX Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXIX Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXIX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXIX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXX Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 



Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXX Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych              

o możliwości zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

W związku z brakiem pytań,  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 16. porządku obrad.  Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik    

nr 16. do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 17. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że                          

w okresie międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim  przygotowaniem XXXI sesji Rady 

Powiatu. Ponadto dodał, iż w tym okresie często kontaktował się z członkami Zarządu                   

w sprawie funkcjonowania powiatu. Ponadto poinformował, że uczestniczył w spotkaniu            

w Janowicach Wielkich dotyczącym  remontu  drogi powiatowej na terenie tejże gminy.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował,                    

że komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,   

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję,   

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 



 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski  

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych               

o możliwości zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 17. porządku obrad. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 18. porządku obrad – Interpelacje i zapytania.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 18. porządku obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 19. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 19. porządku obrad. 

 

Ad.20. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 20. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk zwrócił się z pytaniem – czy istnieje możliwość naprawy 

zabezpieczeń na drodze powiatowej nr 2720D z Podgórzyna do Karpacza. Dodał, że 

uszkodzone są bariery energochłonne, jak również w złym stanie jest sama droga. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że Zarząd Powiatu zlecił wykonanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę tego odcinka drogi. W ramach tzw. pozimowego 

utrzymania dróg na terenie całego powiatu naprawiane są drogi. Również na tym odcinku drogi 

powiatowej zaplanowana została pozimowa naprawa uszkodzonych odcinków drogi. 

  

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu Karkonoskiego 

planowana jest na dzień 27 maja 2021 r.  i przedstawił tematy na kolejną sesję wynikające             

z planu pracy Rady Powiatu, a następnie zamknął pkt 20. porządku obrad. 

 

 

 

 

 

 



Ad.21. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął XXXI Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1435. 

 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 
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